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Motion  om  utredning  av  en  solcellspark  i Habo

Vi  behöver  alla  se över  vårt  beliov  av energi  ocli  det  pågår  en ständig

diskussion  om  hur,  i stort  sett  alla  förslag  är goda,  vilket  är bra.  Vi  tror  att

ett  sätt  att säkra  energibehovet  på  ett  kliinatsmart  sätt  är med  solceller.

När  Habo  kommun  bygger  sker  det  nu  med  solceller  på  byggnader,

Problemet  är att  det  inte  räcker  ocli  därför  ser  vi  framför  oss en

solcellspark  i Habo.  Ett  förslag  på placering  skulle  kunna  vara  på deponin

vid  Sibbabo  sortergård.  Det  firu'is  säkert  andra  bra  platser  OCkSå.

Undertecknade  företrädare  för  nedanstående  partier  motiorierar  där[ör  om

att:

1. Utreda  on'i  lämplig  mark  för  en solcellspark  i Habo  kommun.

2. Utredningen  skall  dessutom  rmdersöka  om  eventuell  ritbyggnad  av

solcellspark  för  framtida  beliov.

3. Utreda  och  påbörja  byggnation  av solceller  på  redan  befintliga

koiniminala  byggnader,  dvs  inte  enL»art de som  nyligen  liar  byggts.

Lena  Danås Pettersson Maria  Arwidson

Vänsterpartiet Socialdemokraterna Mi5öpartiet de gröna
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§ 120 Svar på motion om utredning av solcellspark 
Diarienummer KS23/51 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionens första att-sats samt att 
övriga att-satser anses vara besvarade med hänvisning till tekniska 
förvaltningens redogörelse och till det arbete som pågår. 

Beskrivning av ärendet 
Lena Danås (V), Gunnar Pettersson (S) och Maria Arwidson (MP) har lämnat 
in en motion om utredning av en solcellspark i Habo och föreslår följande: 

• Utreda om lämplig mark för en solcellspark i Habo kommun. 
• Utredningen ska dessutom undersöka om eventuell utbyggnad av 

solcellspark för framtida behov. 
• Utreda och påbörja byggnation av solceller på redan befintliga 

kommunala byggnader, det vill säga inte enbart de som nyligen har 
byggts 

• Ett alternativ på placering skulle kunna vara på deponin vid Sibbabo 
sortergård 

Tekniska förvaltningen skriver i skrivelse daterad 2023-10-27 att de har 
diskussioner med Habo Energi om en solcellspark på just Sibbabo deponi, och 
planerar nu tillsammans med bolaget för hur en anläggning ska kunna monteras 
utan risk för att sluttäckningens tätskikt äventyras.  

Det pågår även diskussioner med privata markägare för etablering av 
solcellsparker och utreder förutsättningar för etableringar i samband med 
förfrågningar.  

Tekniska förvaltningen har i stor utsträckning redan genomfört byggnation av 
solceller på redan befintliga byggnader, med vårdcentrum som den största 
solcellsanläggningen. 80% av installerad effekt har byggts ut på befintliga 
byggnader. 

Utöver planering för solcellsanläggningar pågår även diskussioner med 
intressenter vad gäller batterilagring, där man ser en affärsidé att sälja 
balanstjänster för stabilisering av det svenska kraftnätet. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionens första att-
sats samt att övriga att-satser anses vara besvarade med hänvisning till tekniska 
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förvaltningens redogörelse och till det arbete som pågår (KS 2023-11-29 § 
150). 

Kommunfullmäktiges behandling 
Gunnar Pettersson tackar för behandlingen av motionen och yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Även Lena Danås och Maria Arwidsson yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag.  

_____ 
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